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 ΠΡΟΣ τους κ.κ. Υπουργούς: 
 
1)Υποδομών και Μεταφορών κ. Σταϊκούρα Χρήστο 
 
2)Εθνικής Άμυνας κ. Δένδια Νικόλαο-Γεώργιο 
 
3)Εσωτερικών κ. Λιβάνιο Θεόδωρο 
 

  

«Θέμα: Άμεση αποκατάσταση της Γέφυρας της Τορώνης στον Δήμο Σιθωνίας Χαλκιδικής μετά την κακοκαιρία 
BORA – Εγκατάσταση γέφυρας στρατιωτικού τύπου ΜΠΕΛΕΫ». 

Κύριοι Υπουργοί, 

Η σφοδρή κακοκαιρία BORA, που έπληξε τη Χαλκιδική στα τέλη του 2024, προκάλεσε εκτεταμένες ζημιές στη 
Γέφυρα της Τορώνης στον Δήμο Σιθωνίας, με αποτέλεσμα τη διακοπή της κυκλοφορίας και την πρόκληση 
σοβαρών προβλημάτων στην καθημερινότητα των κατοίκων και των επισκεπτών της περιοχής. Η γέφυρα 
αποτελούσε κομβικό σημείο για τη σύνδεση των οικισμών και τη στήριξη της τοπικής οικονομίας, που βασίζεται 
κυρίως στον τουρισμό και τις μικρομεσαίες επιχειρήσεις. 

Παρά τη σοβαρότητα της κατάστασης, μέχρι στιγμής δεν έχει παρουσιαστεί συγκεκριμένο σχέδιο 
αποκατάστασης της γέφυρας, ούτε έχει εξασφαλιστεί η άμεση αποκατάσταση της οδικής σύνδεσης. Οι πολίτες 
της περιοχής παραμένουν αποκομμένοι, ενώ οι επαγγελματίες του τουρισμού ανησυχούν για τις συνέπειες που 
θα έχει η καθυστέρηση του έργου στην προσεχή τουριστική περίοδο. 

Σε περιπτώσεις όπως αυτή, είναι γνωστό ότι μπορούν να χρησιμοποιηθούν προσωρινές λύσεις, όπως η 
τοποθέτηση γέφυρας στρατιωτικού τύπου ΜΠΕΛΕΫ, ώστε να αποκατασταθεί η κυκλοφορία μέχρι την οριστική 
επισκευή της γέφυρας. Παρόλα αυτά, δεν υπάρχει καμία ενημέρωση από την κυβέρνηση για την πρόθεση 
υλοποίησης ενός τέτοιου μέτρου, το οποίο εφαρμόζεται ευρέως σε καταστάσεις έκτακτης ανάγκης.  

Δεδομένου ότι, η έλλειψη συντονισμού που επιφέρει τεράστιες καθυστερήσεις δεν μπορεί να συνεχιστεί.  

Δεδομένου ότι, οι πολίτες και οι επαγγελματίες της περιοχής απαιτούν άμεσες ενέργειες και συγκεκριμένες 
δεσμεύσεις για την αποκατάσταση της γέφυρας, ώστε να διασφαλιστεί η ομαλή λειτουργία της τοπικής 
οικονομίας και η ασφαλής μετακίνηση των κατοίκων και των επισκεπτών. 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3787

Ημερομ. Κατάθεσης:

4/3/2025



1. Γιατί δεν έχουν ξεκινήσει ακόμη οι εργασίες αποκατάστασης της Γέφυρας της Τορώνης και ποιος 
είναι ο σχεδιασμός του Υπουργείου για την αντιμετώπιση του προβλήματος; 

2. Προτίθεται η Κυβέρνηση να τοποθετήσει προσωρινή γέφυρα στρατιωτικού τύπου ΜΠΕΛΕΫ, ώστε να 
αποκατασταθεί άμεσα η κυκλοφορία στην περιοχή; Αν όχι, ποιος είναι ο εναλλακτικός σχεδιασμός 
για την άμεση λύση του προβλήματος; 

3. Έχει εξασφαλιστεί η αναγκαία χρηματοδότηση για το έργο; Αν ναι, ποιο είναι το ύψος της 
χρηματοδότησης και από ποιον φορέα θα προέλθει; 

4. Ποιο είναι το ακριβές χρονοδιάγραμμα εκτέλεσης των εργασιών και πότε αναμένεται η ολοκλήρωση 
του έργου; 

5. Τι μέτρα προτίθεται να λάβει η κυβέρνηση ώστε να αποφευχθούν περαιτέρω καθυστερήσεις που θα 
πλήξουν ακόμα περισσότερο την τοπική κοινωνία και τον τουρισμό; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής Χαλκιδικής 

 

              Πάνας Απόστολος 




